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ONDERWERP  Situatie leefbaarheid wijk Nieuwstad 
 

  Geachte heer Walhout, 
 
Met deze brief beantwoorden wij de vragen die u op 7 november 2023 stelde over de 
leefbaarheidssituatie in de wijk Nieuwstad. 
Eerst herhalen wij elke vraag, daaronder volgt het bijbehorend antwoord. 
 
Vraag 1: 
Is de portefeuillehouder bekend met mogelijke signalen over misstanden op gebied 
van leefbaarheid in de wijk Nieuwstad?  
 

  

Antwoord: 
Ja, het college is bekend met de signalen over de leefbaarheid en sociale veiligheid in 
de buurt. Nieuwstad is een van de aandacht wijken in Culemborg omdat de 
leefbaarheid in deze wijk relatief lage scores kent en heeft daarmee al verschillende 
jaren extra aandacht. Het wijkteam leefbaarheid, vertegenwoordigd door 
KleurrijkWonen, ElkWelzijn, Politie, Sociaal Team en gemeente is op de hoogte van de 
aandachtspunten in de buurt en onderhoudt hierover nauw contact met elkaar en 
bewoners. 
 

 

Vraag 2, 3 en 4: 
Is de portefeuillehouder bereid onderzoek te doen naar de signalen, die de inspreker 
naar voren bracht en over de leefbaarheid in wijk Nieuwstad? 
 
Heeft de portefeuillehouder eerder of meer signalen ontvangen van andere burgers 
over mogelijke misstanden mbt de leefbaarheid van Nieuwstad?  
 
Is de portefeuillehouder bereid in gesprek te gaan met de inspreker, bewoners van de 
Nieuwstad, hulpverleners, politie en woningbouwcoöperatie, teneinde verder 
onderzoek te doen en nadere conclusies te trekken?  
 

  

Antwoord: 
De gemeente werkt aan een veilige, leefbare stad waar Culemborgers zich welkom, 
thuis en gelukkig voelen. In onze stad werkt een groot aantal partijen aan het 

 



leefbaarder maken van Culemborg. Van welzijnswerk tot politie, van 
woningbouwcorporatie tot verslavingszorg. Dit allemaal met de intentie om voor onze 
inwoners een prettige leefomgeving te creëren. Hierbij is het ook belangrijk om 
buurtbewoners betrokken te krijgen bij hun eigen leefomgeving en ze trots te maken 
op hun wijk.  
 
In sommige wijken staat de leefbaarheid onder druk. De burgemeester heeft op basis 
van eerdere signalen al eerder gevraagd om de ervaren jeugdoverlast in Nieuwstad te 
onderzoeken. De afgelopen weken is er via het Jeugd Interventieteam Culemborg (JIC) 
extra inzet geweest van politie, jeugdboa’s en jongerenwerkers om verder inzicht in 
de situatie te krijgen. Ook is er overleg geweest met het bewonerscomité Hart van 
Nieuwstad. Samen met het bewonerscomité wordt gekeken welke zaken extra 
aandacht vragen en welke partners hierin kunnen ondersteunen. Specifiek voor de 
Prijssehof wordt onderzocht welke fysieke maatregelen mogelijk zijn om het 
veiligheidsgevoel te verhogen. Daarnaast zijn we in gesprek met de Soccer Stars 
Academy voor activiteiten voor kinderen/ jongeren op de speelplek Mariahof. Voor 
een specifieke casus van bewoners die overlast veroorzaken, wordt via onze bestaande 
werkwijze samen met onze partners een aanpak voor interventies ontwikkeld om deze 
vervolgens uit te voeren. De wijkmanager heeft contact opgenomen met de inspreker 
in de commissievergadering en een gesprek ingepland met de inspreker en adviseurs 
Veiligheid. 
 
Daarnaast is het vooral erg belangrijk dat er meldingen worden gedaan als er overlast 
wordt ervaren of vermoedens van criminaliteit zijn. De gemeente gaat onderzoeken 
hoe we de meldingsbereidheid kunnen verhogen. Daarnaast gaat de gemeente via de 
bestaande Buurtpreventie WhatsAppgroep en het bewonerscomité Hart van 
Nieuwstad een oproep doen om melding te maken als er overlast wordt ervaren. 
Tevens wordt in overleg met bewoners gekeken of er een nieuwe Whatsapp-groep 
opgericht kan worden voor het andere deel van Nieuwstad. 
   
 

 

   
 

 

Vraag 5: 
Is de portefeuillehouder bereid nadere informatie te geven over hoe de antwoorden 
op bovenstaande vragen zullen worden teruggekoppeld aan de raad?  
 

  

Antwoord: 
Zoals hierboven aangegeven was en is het college serieus om samen met onze 
partners en bovenal de inwoners aan de slag met deze situatie. Terugkoppeling over 
voortgang zal via de reguliere momenten geschieden.  
 

 

 
  



Wij vertrouwen erop, u hiermede afdoende te hebben geantwoord. 
 
Hoogachtend, 
Burgemeester en Wethouders van Culemborg, 
De secretaris, 
 
E.J. Kruijswijk Jansen 

De burgemeester, 
 
G. van Grootheest 

 
 
 
Omdat de goedkeuring voor deze brief digitaal is afgehandeld, ontbreekt een met de 
pen gezette handtekening. 
 
 




